
PROTOKÓ£ 
z obrad XXXI sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 31 stycznia 2013 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy Marciszów 

 
 
Pocz¹tek obrad godzina 10.00, zakoñczenie obrad godz.11.30 
W obradach uczestniczyli pan Wiesùaw Cepielik z-ca Wójta Gminy , pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz 
Gminy , pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , kierownicy poszczególnych referatów Urzêdu Gminy , 
mecenas Robert Greb, radni Powiatu Maria Bych , Damian Wójcik , soùtysi. 
Obrady  byùy nagrywane na dyktafon oraz filmowane przez pana Ryszarda Bizonia DVD VIDEO. 
Ad.1 i 2  
Otwarcie obrad sesji. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c jej uczestników. 
Zapoznaù z proponowanym porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z XXX sesji. 
5/ Zatwierdzenie planów pracy Komisji rady Gminy Marciszów. 
6/ Zatwierdzenie ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów. 
7/ Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ zmiany uchwaùy Nr XXVIII/151/2012 z dnia 29 listopada 2012 roku dot.uchwalenia programu  
    wspóùpracy Gminy Marciszów z organizacjami pozarz¹dowymi oraz podmiotami   
    wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o dziaùalno�ci po¿ytku  
    publicznego i wolontariacie / Dz.U.Nr 96, poz.873 ze zm./ na rok 2013, 
b/ zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy Marciszów na rok 2013,   
c/ zatwierdzenie plan ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2013. 
d/ zmiany regulaminu utrzymania czysto�ci i porz¹dku na terenie Gminy Marciszów stanowi¹cy  
    zaù¹cznik do uchwaùy Nr XXVIII/155/2012 Rady Gminy Marciszów z dnia 29 listopada 2012  
    roku w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czysto�ci i porz¹dku na terenie Gminy  
    Marciszów, 
e/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
f/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
g/ zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi¹zywania Problemów Alkoholowych  
    oraz Przeciwdziaùaniu Narkomanii dla Gminy Marciszów na rok 2013. 
8/ Interpelacje i zapytania radnych. 
9/ Sprawy ró¿ne. 
10/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Ad.3. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum pozwalaj¹c e na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù radnych , ¿e pomimo zaproszenia pan doktor Ireneusz Maka� i pani 
doktor Gra¿yny Leszczyñskiej nie bêd¹ mogli uczestniczyã w obradach poniewa¿  maj¹ poumawiane wizyty 
lekarskie i zarejestrowanych pacjentów ,a to uniemo¿liwia  im uczestniczenie w obradach sesji. Swoj¹ obecno�ã 
zapowiedzieli natomiast bez problemu na nastêpna sesjê. 
Ponadto przewodnicz¹cy poinformowaù, ¿e dwie komisje Rady Gminy Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Úrodowiska, Rolnictwa i Zdrowia zaproponowaùy zdjêcie z obrad sesji projektu uchwaùy w sprawie sprzeda¿y 
nieruchomo�ci niezabudowanej w Sêdzisùawiu , na której znajduje siê zbiornik wodny na , której  wcze�niej 
eksploatowano ¿wir w zwi¹zku z barkiem dokùadniejszych  informacji na ten temat. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy poddaù pod gùosowanie wycofanie tego projektu 
uchwaùy z porz¹dku obrad. 
Rada Gminy  w gùosowaniu 12 gùosami �za� , 3 gùosami �przeciw�/ radny Adam Ry¿owski , radna Jadwiga 
Adamczyk , radny Andrzej Mitczak/  , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych � wycofaùa projekt uchwaùy z porz¹dku obrad. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Ustosunkowuj¹c siê do propozycji przewodnicz¹cego Rady Gminy stwierdziù ,¿ ze nie rozumie tej sytuacji 
poniewa¿ komisje pracowaùy nad projektem , a teraz  siê go wycofuje. Owszem dwie komisje miaùy w¹tpliwo�ci 
do projektu, tym czasem za miesi¹c ponownie bêdzie trzeba projekt przerabiaã. Przypomniaù, ¿e Strategia 
Rozwoju Gminy mówiùa, jednoznacznie, ¿e ten teren podlega Gminie i ma tam byã rozwój turystyczny.  
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Poniewa¿  kto� wymy�liù, ¿e ma byã sprzeda¿ tego terenu dlatego radni chcieli  wiedzieã po , co dlaczego i 
dlatego kogo ? 
W odpowiedzi Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù, ¿e wùa�nie z tego powodu ¿eby poznaã  te 
wszystkie informacje zostaje projekt wycofany z porz¹dku obrad.  
Innych uwag i propozycji do porz¹dku obrad nie zgùoszono. 
Zmieniony porz¹dek obrad  zostaù poddany gùosowaniu. 
Rada Gminy w gùosowaniu 12 gùosami  �za�, 3 gùosami �przeciwnymi �/ radny Adam Ry¿owski , Andrzej 
Mitczak , radna Jadwiga Adamczyk /, 0 gùosów �wstrzymuj¹cych  siê � przyjêùa zmieniony porz¹dek obrad. 
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu  z XXX sesji 
Przyjêto bez uwag 
Ad.5. 
Przyjêcie planów pracy staùych Komisji Rady Gminy Marciszów na 2013 rok. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do przewodnicz¹cy poszczególnych staùych komisji Rady Gminy o 
informacje na temat planów pracy komisji. 
Przewodnicz¹cy wszystkich staùych komisji Rady Gminy poinformowali o przyjêciu przez komisje planów 
pracy swoich komisji na rok 2013. 
Ad.6. 
Przyjêcie ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2013. 
Przewodnicz¹cy poinformowaù , ¿e w palnie pracy Rady zostawiù miejsce na ewentualne tematy,  które radni 
chcieliby omówiã lub wnie�ã inne zmiany.  
W miesi¹cu lutym zaproponowano wprowadzenie do planu pracy Rady Gminy temat dotycz¹cy opieki 
zdrowotnej. W miesi¹cu maju obrady ustalono na dzieñ 29 maja 2013 , a w miesi¹cu czerwcu na dzieñ 27 
czerwca.   
Ponadto Przewodnicz¹cy Rady zaproponowaù zmianê godziny obrad sesji z 10.00 na 11.00. 
uzasadniaj¹c zmianê spor¹ liczb¹ osób pracuj¹cych na zmiany co uniemo¿liwiam uczestniczenie w obradach.   
Radny  Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Odno�nie zmiany godziny obrad sesji stwierdziù, ¿e ustawa o samorz¹dzie gminnym mówi jednoznacznie , ¿e 
dieta jest rekompensat¹ za nieobecno�ci  radnego w pracy wiêc nie powinno siê tak uzasadniaã niemo¿no�ã 
przybycia na sesje radnego. 
Innych uwag do planu pracy Rady Gminy na 2013 rok nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poddaù pod gùosowanie Rady zmianê rozpoczêcia obrad sesji z godziny  10.00 na 
godzinê 11.00 , która zostaùa przyjêta 9 gùosami �za�, 5 gùosami �przeciwnymi � /A.Ry¿owski, A.Mitczak, 
D.Wojtas, T.Mospan, J.Adamczyk, 1 gùos �wstrzymuj¹cy�. 
Ad.7. 
Podjecie uchwaù w sprawach : 
- zmiany Uchwaùy NR XXVIII/151/2012 z dnia 29 listopada 2012 dot.uchwalenia programu  
  wspóùpracy Gminy Marciszów z organizacjami pozarz¹dowymi oraz podmiotami  
  wymienionymi w art.3  ust.3 ustawy z dnia 24 kwioetnia 2003 roku o dziaùalno�ci po¿ytku  
  publicznego i o wolontariacie / Dz.U.Nr 96,poz.873 ze zm./ na rok 2013. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przedstawiù tre�ã projektu uchwaùy do, którego radni nie wnie�li uwag. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Marciszów na  
  rok  2013. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ projektu uchwaùy do, której radni nie wnie�li uwag. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie 14 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym � / radny Adam Ry¿owski/ 
0 gùosów �wstrzymuj¹cych �  przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie przyjêcia ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na 2013  
  rok. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu  11 gùosami �za�, 4 gùosami �przeciwnymi � / radny A.Ry¿owski , radny A.Mitczak, radna 
J.Adamczyk , radna D.Wojtas / 0 gùosów wstrzymuj¹cych przyjêùa projekt uchwaùy który stanowi zaù¹cznik nr 5 
do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany regulaminu utrzymania czysto�ci i porz¹dku na terenie  
  Gminy Marciszów z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania  
  czysto�ci i porz¹dku na terenie Gminy Marciszów, 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ projektu uchwaùy wraz ze zmianami. 
Uwag  nie zgùoszono. 
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Rada Gminy w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym siê �  0 gùosów �przeciwnych� przyjêùa 
projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù  radnym  tre�ã  projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu 13 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym � / radny A.Ry¿owski /, 1 gùosem 
�wstrzymuj¹cym siê � przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi¹zywania  
  Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziaùaniu Narkomanii dla Gminy Marciszów na rok  
  2013.Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
Ad.8  
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice    
Zwróciù siê do Przewodnicz¹cego Rady Gminy o pisemn¹ odpowiedê na interpelacjê zùo¿on¹ na poprzedniej 
sesji Rady Gminy. 
Innych nie zgùoszono. 
Ad.9. 
Sprawy ró¿ne  
Przewodnicz¹cy Rady giny poinformowaù o zùo¿onej pisemnej  rezygnacji z funkcji soùtysa  pana Radosùawa 
Urbañskiego z Nadgórnika w zwi¹zku z czym nale¿y dokonaã wyboru nowego soùtysa.  Zaproponowaù aby 
odbyùy siê dniu 15 lutego o godzinie 17.00. 
Uwag nie zgùoszono. 
W zwi¹zku  powy¿szym zostan¹ przygotowane ogùoszenia informuj¹ce o wyborze na  soùtysa celem 
rozplakatowania  w Nadgórniku. 
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice  
Zwróciù siê z zapytaniem czy celowe jest sprzedawanie nieruchomo�ci , posùuguj¹c  siê przykùadem sprzedania 3 
ha dziaùki w Marciszowie za kwotê 2,5 tysi¹ca, która  zdaniem radnego jest bardzo nisk¹ cen¹ i nie powinno siê 
takich transakcji przeprowadzaã. 
Radny Piotr Gwóêdê Przewodnicz¹cy Komisji Rewizyjnej  
Wyja�niù sprawê poniewa¿ byù to temat ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej i poinformowaù ,  ¿e jest to 
teren zalewowy na, który odbyùo siê 5 przetargów , a  pierwsza cena opiewaùa na 5 tysiêcy zùotych i nie byùo 
chêtnych w zwi¹zku z czym taka ,  a nie inna sytuacja. 
Pani Maria Bych  kierownik referatu ochrony �rodowiska i rolnictwa Urzêdu Gminy  
U�ci�laj¹c powy¿sz¹  informacjê dodaùa, ¿e przedmiotowy teren byù  przez lata nie u¿ytkowany  
i powstawaùo tam wielokrotnie dzikie skùadowisko �mieci i odpadów , które Urz¹d Gminy musiaù likwidowaã. 
Jest to teren zalewowy gdzie w czasie wiêkszej wody ka¿dorazowo jest zalewany. 
W pierwszych   przetargach  i nie byùo chêtnych do kupna tej dziaùki  dlatego te¿ sprzedano j¹ dopiero w 5 
przetargu. 
Powierzchnia tej dziaùki wynosi 30 arów , a nie 3 ha jak powiedziaù radny A.Mitczak  
Dziêki tej sprzeda¿y  jeste�my pewni , ¿e nabywca dopilnuje, ¿e nie bêdzie wiêcej dochodziùo do za�miecania 
tego terenu. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Ponadto radny A.Mitczak zwrócù siê do radnych Powiatu w sprawie wykonanej inwestycji  oraz wyrwy w 
Ciechanowicach na drodze powiatowej , któr¹ ju¿ trzeba ponownie zabezpieczyã. 
Radna Powiatu Maria Bych  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e temat zabezpieczenia wyrwy i postawienia czytelnych  znaków drogowych , a 
dotyczy zgùoszonego wniosku radnego Ry¿owskiego przekazaùa  do  Zarz¹du Powiatu pismem z dnia 4 stycznia 
b.r  na co odpowiedziano , ¿e wyrwa zostanie dodatkowo zabezpieczona  , a z uwagi na ograniczone �rodki 
finansowe w 2013 r wykonywane bêd¹ jedynie zadania zagra¿aj¹ce bezpo�rednio bezpieczeñstwu uczestników 
ruchu drogowego. Zapoznaùa te¿ z tre�ci¹ odpowiedzi.  
Radny Dawid Chêciñski  Marciszów 
Zwróciù siê do radnych Powiatu w sprawie remontu mostu na ulicy Spóùdzielczej w Marciszowie koùo posesji 
pana Sitek. 
Radny Powiatu Damian Wójcik  
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e na wiosnê most zostanie zabezpieczony. 
Radny Henryk Mazur Úwidnik  
Przypomniaù radnym Powiatu, i¿ zgùaszaù sprawê zalanego rowu przed sklepem w Úwidniku. 
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Radna Maria Bych w odpowiedzi poinformowaù, ¿e od  dnia 1 lutego b.r Powiat nie bêdzie zarz¹dzaù drog¹ 
wojewódzk¹ w zwi¹zku z tym sprawê zgùosi do Zarz¹du Dróg Wojewódzkich do Wrocùawia. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice  
Zwróciùa siê do radnej Marii Bych w sprawie drogi powiatowej w Wie�ciszowicach przez , któr¹ ju¿ pùynie 
strumyk , co nale¿y zabezpieczyã.  
Ponadto zwróciùa siê z zapytaniem do pracowników Urzêdu  czy co� zrobiono w sprawie w sprawie postawienia 
znaku zakazu zatrzymywania siê na drodze gminnej  Wie�ciszowicach tu¿ przed remiz¹ co byùo ju¿ zgùaszane.  
W odpowiedzi  Z-ca wójta poinformowaù, ¿e w sprawie postawienia znaku  nie zrobiono jeszcze nic  jednak 
pojedzie osobi�cie w przyszùym tygodniu i sprawdzi, co mo¿na w tej sprawie zrobiã. 
Ponadto radna reprezentantka naszej gminy w Powiatowym Biurze Pracy radna poinformowaùa o mo¿liwo�ci 
skorzystania ze �rodków na zatrudnienie pracowników interwencyjnych.  
Sekretarz Gminy w odpowiedzi poinformowaùa, ¿e jest po rozmowie z PUP i Gmina Marciszów mo¿e zatrudniã  
6 pracowników.    
Radny Adam Ry¿owski      
W nawi¹zaniu do wypowiedzi Marii Bych w spr.zmiany znaków drogowych  przez Powiat radny mówiù, ¿e 
znaki nieodpowiednio postawione na drodze publicznej zdaniem radnego jest zagro¿eniem dla ¿ycia i zdrowia i 
dziwi siê Starostwo nie uwa¿a tej sytuacji za zagro¿enie. 
Ponadto przypomniaù o zùo¿onym wniosku i 14 sto krotnym przypominaniu odno�nie  uchwaùy w sprawie 
honorowego obywatela. 
W odpowiedzi radnemu w sprawie uchwaùy przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù o uwarunkowaniach 
prawnych , które byùy przedstawiane i uniemo¿liwiaj¹ podjêcie tej uchwaùy, radny otrzyma odpowiedê na 
pi�mie. 
Radny poinformowaù te¿ o rozmowie z pani¹ Naczelnik drogownictwa w  sprawie zaùamanego  przepustu na 
drodze powiatowej na zjeêdzie do drogi gminnej, co trwa  ju¿ póù roku i zdaniem radnego za dùugo  tym 
bardziej, ¿e mo¿na byùo ju¿ to naprawiã w czasie  jak pracowali tam pracownicy interwencyjni, prosi radnych 
powiatu o przypomnienie tej sprawy. 
Wùadysùaw Wróblewski soùtys Domanowa 
Zwróciù siê w sprawie Nysy Szalonej na terenie Domanowa prosz¹c, aby w b.r. Urz¹d Gminy zwróciù siê do 
Regionalnego Zarz¹du Gospodarki Wodnej  o wykonie  niezbêdnych prac. 
W odpowiedzi Z-ca wójta poinformowaù, ¿e temat jest znany jednak RZGW nie mo¿na do niczego zmusiã , 
pomimo to sprawa w b.r bêdzie ponawiana i poleciù przygotowaã kolejne pismo w tej sprawie.  
Pani  Maria Bych poinformowaùa , ¿e prowadzi korespondencjê w tej sprawie z ZGW od miesi¹c lipca 2012 , wg 
podanych informacji pisemnej przez RZGW w Legnicy byù dokonany przegl¹d w, którym   uczestniczyù soùtys 
Domanowa.Jakie ustalenia byùy Urz¹d Gminy nie zostaù poinformowany pomimo, ¿e w pi�mie napisaùa aby do 
przegl¹du potoku byù poproszony pracownik Urzêdu Gminy. 
Zostanie wysùane ponowne pismo w tej sprawie. 
Adam Chronowski soùtys Marciszowa 
Poinformowaù o problemie w Marciszowie dot. odcinaka  na drodze wojewódzkiej w kierunku od wiaduktu do 
byùego Urzêdu Gminy  na, której powstaj¹ du¿e kaùu¿e  wodne i pomimo tego, ¿e jest chodnik to przechodnie , 
którzy z niego korzystaj¹ i tak zostaj¹ ochlapani. 
Zastêpca wójta w odpowiedzi poinformowaù , ¿e w tej sprawie równie¿ Urz¹d Gminy wystêpowaù wynikiem 
czego zostaù udro¿niony przepust, co jednak nie przyniosùo rezultatu , bo w czasie naprawy drogi zostaùy tam 
asfaltem zalane  kratki �ciekowe , sprawa bêdzie monitowana.  
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Zwróciùa uwagê na  dostarczon¹ radnym i soùtysom informacjê ze Starostwa w sprawie wyùo¿enia do wgl¹du 
projektu operatu opisowo -kartograficznego z zaùo¿enia ewidencji budynków i lokali, celem zgùaszania 
ewentualnych uwag do tych danych do dnia 8 lutego 2013 roku. Dane te bêd¹ podstaw¹ do naliczania podatków 
w zwi¹zku z czym nie nale¿y tej sprawy lekcewa¿yã. 
Przypomniaùa te¿ o terminie skùadania wniosków na akcyzê. 
W sprawie Funduszu Soùeckiego zwróciùa uwagê na to, ¿e nie bêdzie umów o dzieùo tylko umowa  zlecenie  w 
zwi¹zku z zaostrzonymi przepisami w tej kwestii. Dlatego Rady Soùeckie , które zamierzaj¹ zawrzeã takowe 
musz¹ siê miesi¹c wcze�niej okre�liã, co to bêdzie. Musi to byã zgùoszone do ZUS , czy ta osoba bêdzie pùaciã 
skùadki, bo wszystko musi byã przeliczone, ¿eby wiedzieã jakie podj¹ã dziaùania. Dodaùa, ¿e  podczas kontroli 
jest to bardzo  sprawdzane dlatego wszystko musi byã zgodnie z przepisami. 
Przybli¿yùa szczegóùy postêpowania w tej sprawie. 
Poinformowaùa, ¿e po powrocie Wójta Gminy  z urlopu zostanie podjêta decyzja o sposobie dostarczania 
nakazów / byã mo¿e przez pracownika Urzêdu Gminy / wspólnie z deklaracj¹ dot. opùaty za �mieci z tego 
wzglêdu, ¿e jest to po raz pierwszy � nowo�ã ,  termin dostarczenia zostaù ju¿ uchwalony i jest to do poùowy  
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marca 2013. Przypomniaùa, ¿e Rada  ma prawo wyboru sposobu w jaki bêdzie naliczaùa w danej miejscowo�ci 
podatek �mieciowy. 
Stwierdziùa, ¿e w razie potrzeby Rada mo¿e uchyliã podjêt¹ uchwaùê i podj¹ã now¹, ponadto bêdzie doù¹czony 
blankiet do podatku podzielony na cztery czê�ci , które nale¿y potwierdziã piecz¹tk¹ ¿eby wpùacaj¹cy miaù 
informacjê n/t wpùaty.    
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù uwagê na to , ¿e  jest zmiana ustawy �mieciowej i szkoda drukowaã dokumenty.   
Odno�nie zawierania umów stwierdziù, ¿e rok siê rozpocz¹ù zaplanowaù jak¹� kwotê , a teraz trzeba bêdzie 
zmieniaã uwa¿a ¿e tak nie powinno siê postêpowaã.   
Radny Andrzej Mitczak  
Zwróciù siê z zapytaniem do Skarbnika Gminy czy musi pùaciã kwotê 5 zù za ksero za ka¿d¹ fakturê  dot. 
rozliczania zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napêdowego wykorzystywanego do produkcji 
rolnej przez przedsiêbiorców rolnych , o czym radnego poinformowaùa w dniu dzisiejszym  pani Ewa Kozioù 
inspektor ds. wymiaru podatku Urzêdu Gminy. 
Poproszono o wyja�nienie pani¹  Ewê Kozioù, która zacytowaùa pismo z ostatniego szkolenia w tej sprawie 
Ministerstwa Rolnictwa  na podstawie, którego  nale¿y pobieraã opùatê za ksero tych faktur. 
Dotyczy to wykonanego ksera faktury  i jest to opùata skarbowa za potwierdzenie faktury  za zgodno�ã z 
oryginaùem. Sprawa ta dotyczy tylko rolników , którzy rozliczaj¹ siê z Urzêdem Skarbowym , a w razie kontroli 
przez Urz¹d Skarbowy kontroluj¹cy bêd¹ mieli mo¿liwo�ã wgl¹du  do  oryginaùów faktur  znajduj¹cych siê  w 
naszym Urzêdzie Gminy.  
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw  
Poinformowaùa o po¿arze domu w Sêdzisùawiu w wyniku, którego ¿ycie straciù  wùa�ciciel  a wùa�cicielka 
przebywa w szpitalu. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
Ad.10. 
Zamkniêcie obrad sesji. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej zamkniêcia. 
 
protokùowaùa                                                                                       Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                                      Henryk Mazur 
insp.d/s Rady Gminy  
   
 
  
    
 
  
    
 


